



THE LIN HOTEL TAICHUNG 台中林酒店

TMTS2018 台灣國際工具機展 2018/11/7-2018/11/11

敬請於 2018/10/24 前填寫完以下表格後傳真或 Email 至台中林酒店訂房組

Please type or print in capital letters and fax or email back to the reservation center before **24 October 2018**.

傳真 Fax: +886 4 2252 1188 or E-mail: rv@thelin.com.tw

如有任何疑問歡迎洽詢 Please contact the reservation center for any further questions **電話 TEL: +886 4 2255 5555**

住客姓名 Guest Name: _____ 性別 Gender: 男 Male 女 Female

電話 TEL: (_____)- _____ 手機 Mobile: _____

E-mail: _____

入住日期 Check In Date: _____ 退房日期 Check In Date: _____

房型及房價 Room Type & Special Room Rate

房型 ROOM TYPE	床型 BED TYPE	房價 ROOM RATE	備註 REMARK	間數 TOTAL ROOM
豪華客房 Deluxe King	一大床 One King Beds	<input type="checkbox"/> NT\$4,500 NET <input type="checkbox"/> NT\$5,000 NET	含一客早餐/1 Breakfast 含二客早餐/2 Breakfast	_____
都會客房 Hollywood Twin	二小床 Two Single Beds	<input type="checkbox"/> NT\$5,000 NET	含二客早餐/2 Breakfast	_____
行政豪華客房 Executive Deluxe King	一大床 One King Beds	<input type="checkbox"/> NT\$5,500 NET <input type="checkbox"/> NT\$6,000 NET	含一客早餐/1 Breakfast 含二客早餐/2 Breakfast	_____
行政都會客房 Executive Hollywood Twin	二小床 Two Single Beds	<input type="checkbox"/> NT\$6,000 NET	含二客早餐/2 Breakfast	_____

以上房價皆已含稅、服務費及依入住人數提供免費自助式早餐

以上房型與價格僅適用 TMTS2018 台灣國際工具機展活動期間 2018/11/7-2018/11/11

Above room rates are inclusive of buffet breakfast, 10% service charge and 5% government tax

The above rates are only valid from 2018/11/7-2018/11/11

信用卡資料 Credit Card Information :

信用卡號碼 Credit Card NO. : _____ - _____ - _____ - _____

持卡人簽名 Cardholder's Signature : _____
(請與信用卡背面相同 Please as same as the signature on your credit card)

有效期限 Expired Date : _____(MM) / _____(YYYY) 信用卡末三碼 Personal Code No. : _____

信用卡號碼僅作為訂房保證，並不會事先收取費用。

Please note that your credit card number is requested only to guarantee your room reservation. No other charge will occur unless otherwise specified.

THE LIN HOTEL TAICHUNG 台中林酒店

No.99, Chaofu Rd., Xitun Dist., Taichung City 407, Taiwan (R.O.C.) 台中市西屯區朝富路 99 號

T 電話 +886-4-2255-5555 F 傳真 +886-4-2255-1188 W 網址 www.thelin.com.tw

飯店訂房相關細節 Hotel Policy

一、 入住時間: 下午 15:00 / 退房時間: 中午 12:00

Check-in: 3 pm / Check-out: 12 pm

二、 取消規則：

(1) 訂房取消通知於預定住宿日前三日前以書面具文或傳真通知者。

Booking cancellation must be made 3 days prior arrival by email or fax.

(2) 訂房於預定住宿日前 1~2 日內取消者，則收取房價一晚總金額之 50% 為取消罰款。

50% of 1 night room charge as penalty will apply for cancellation made 1~2 days prior arrival.

(3) 訂房於預定住宿日當日取消者，則收取房價一晚總金額為取消罰款。

1 night full room charge as penalty will apply for cancellation made on the arrival day

三、 預訂行政樓層貴賓可於入住期間使用 25 樓國王行宮 Sky Lounge 之專屬禮遇：

Executive Floor guests may access Executive Lounge located on the 25th floor with the following benefits:

1. 行政酒廊營業時間內免費享用飲品與輕食，另於 15:00~19:00 提供精選熱食及酒精性飲料。

All-day snack and beverage, daily cocktail reception with hot dishes from 15:00 ~ 19:00

2. 續住享乙次免費洗衣。

Daily free laundry (2 pieces per day)

3. 以上貴賓禮遇僅適用於有付費且年滿五歲以上貴賓。

The Executive Lounge only serves guests 5 years old and above

4. 非行政樓層貴賓每人酌收費用\$1000+10%元整。

NT\$1000+10% for Sky Lounge access will apply to Deluxe Floor guests or outsiders

5. 25 樓 Sky Lounge 服務時間：08:00~23:30。

25F Sky Lounge operation hours: 08:00~23:30

※ 實際貴賓禮遇內容以官網公告為準，酒店保留修正之權利。

※ Executive Floor benefits are listed in hotel official website and hotel reserve the right for amendments without notice.

四、 週六住宿需加價 NT\$500 並請提供信用卡擔保。

Additional NT\$500 will apply for Saturday night and valid credit card is required as reservation guarantee as well.

五、 以上房費均已包含房內網路費用。

Above room rates are inclusive of wireless or wired internet access.

簽名 Signature: _____

日期 Date: _____

THE LIN HOTEL TAICHUNG 台中林酒店

No.99, Chaofu Rd., Xitun Dist., Taichung City 407, Taiwan (R.O.C.) 台中市西屯區朝富路 99 號

T 電話 +886-4-2255-5555 F 傳真 +886-4-2255-1188 W 網址 www.thelin.com.tw